
 

VERSLAG Gewestelijke 
najaarsvergadering  

Woensdag 29 november 2023 

Museum Heerenveen, aanvang 20.00 uur 
Ongeveer  

Aanwezig: Namens het bestuur aanwezig: 
-Roelof Veldhuis (vz), Hester van de Schaaf, Arjen Pieter de Jong (penn), Jasper van Doremalen. 
Arie van Barneveld (not). Daarnaast zijn nog 45 leden aanwezig. 
 

 
 

1 
Opening  

 

Roelof Veldhuis opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Een speciaal woord 
van welkom aan Suzanne Kröger, Habtamu de Hoop, Alptekin Akdogan en Paul van Gestel. 
 

  

2 
Agenda 

 

In de volgorde van de agenda komt een kleine verschuiving: zie hieronder. 
 

  

3 Vaststellen 
verslag 22 04 23 

 

Het verslag van de voorjaarsvergadering wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
 

  

4 
Werkplan en 
begroting 

 

Het werkplan en de begroting zijn voorafgaande aan de vergaderingen gedeeld. Ze worden 
ongewijzigd goedgekeurd. 
 

  

5 
Benoeming 
nieuw 
bestuurslid 

 

Het bestuur stelt voor om Sophie Kleiss te benoemen als nieuw bestuurslid. Sophie is vanavond 
helaas afwezig, maar zal zich binnenkort voorstellen. 
De vergadering stemt in met de benoeming van Sophie Kleiss. 
 

  

6 
Terugblik 
tweede kamer-
verkiezingen 

 

Remco van Maurik geeft een uiteenzetting over zijn visie m.b.t. deze verkiezingen. 
 
Hij vraagt zich af in welk Nederland wij wakker zijn geworden. 
PVV is de grootste in Nederland en Fryslân, maar niet in Leeuwarden en ook niet op twee van de  

Waddeneilanden. 

Was de PVV slim? Er zijn een aantal sociale punten waar ze op gescoord hebben. Maar is dat ook 

zo? De wooncrisis wordt niet opgelost als het migrantenprobleem is opgelost. 

Heeft de samenwerking GroenLinksPvdA wat opgeleverd? Waarschijnlijk wel, maar (geheel) links is 

niet groter, zelfs kleiner geworden. We winnen in een aantal steden, maar verliezen zeker op het 

platteland. We zien het “leegeten” van Links inclusief D’66. Links verliest zetels, Links heeft 

trouwens nooit een meerderheid, maar we mogen alleen meeregeren, als we nodig zijn. 

Het lijkt wel het einde te zijn van de volkspartijen. Sinds 2002 zijn er enorme schommelingen: 

Voorbeelden bij de LPF, PVV, SP, PvdA, D’66, Forum, BBB, NCS. 

Er is een duidelijk een andere links-rechts verhouding 

In de media is er een grote hetze richting links. Wat kun je daar tegen doen. 



Het ongenoegen bij de verkiezingen van 2023 is in een aantal punten te noemen: 

Het gaat goed met ‘mij” maar niet met de samenleving 

Onbetrouwbare overheid 

Geen beslissingen durven nemen 

De ander heeft de schuld: Overheid, Europa etc. 

Verkiezingen 2023 zijn de verkiezingen van Ongenoegen. 

Ongenoegen en vragen: Inkomen wordt belast. Vermogen niet. Krijgen mijn kinderen het beter? 

Hoe komt het met de marktwerking, gaswinning 

Er is te weinig aandacht voor de zorgen van het buitengebied 

Wat ons moet blijven binden, zijn de (onze) waarden. 

Remco sluit af met dat het belangrijk is om in contact te blijven en contact te zoeken met de 

inwoners, niet alleen als overheid maar ook als partij. Kijken naar de sterkste schouders en 

beslissingen durven nemen. 

De terugblik van Remco wordt met applaus ontvangen. Roelof bedankt Remco voor zijn 

uiteenzetting. 

  

  

7  
Gesprek: 
Mogelijkheden, 
kansen en 
bedreigingen 

 

Allereerst vraagt Lutz het woord. Op haar vraag blijkt dat er op dit moment nog niet iets is 
besloten (of bekend is) over samenwerking van de PvdA met andere partijen bij de verkiezingen 
van het Europees Parlement. Lutz geeft verder aan dat we op links zijn leeggevroten. We moeten 
ons eerst bezinnen. Lutz zou graag een breed links front zien. Ze geeft aan dat ze het betreurd dat 
een brief van haar over samenwerking direct in de pers is gekomen. 
 
Vanuit andere leden worden verschillende zaken aangedragen. Er wordt gevraagd, om wat deze 
verkiezingen betreft, knelpunten te inventariseren. Er moet een actieplan komen. 
De tijden zijn wel erg veranderd. Het flyeren is voorbij. De mensen luisteren wel, maar stemmen 
toch niet meer op ons. 
We kunnen niet weerleggen wat rechts pruttelt. Daar moeten we beter in worden. 
Populair rechts heeft veel zendtijd bij de commerciële omroepen.  Extreem rechts dreigt straks ook 
bij de Europese verkiezingen. 
Het aantal arbeiders, MBO-ers bij onze partij is ver te zoeken. Je hebt weinig aan strijden voor 
klimaat, als je niet te eten hebt.  
De 37 PVV zetels gaat narigheid brengen. De PVV kan het niet waarmaken. Mensen van kleur, 
religie gaan hier last van krijgen.  Klimaatverandering gaat over bestaanszekerheid. De wijken in, 
de deuren langs en optrekken met onze vrienden, vakbonden etc. Samen moeten we als verenigd 
links. Met de kop omhoog!  
Samenwerking binnen bijvoorbeeld SAM Waadhoeke gaat prima. Met meerdere partijen. Een stip 
op de horizon is goed. Als je daar met drie verschillende stromingen op een iets andere manier 
heengaat, is niet erg. Maar wel naar die stip.!!!  Één fractie, maar geen fusie. 
 

Er wordt de conclusie getrokken dat het mooi is dat we hier zo met elkaar praten. Verschillende 

meningen maar met respect. Dat is heel mooi om te zien. We weten niet of er een kabinet gaat 

komen. Maar we moeten vooruit kijken en plannen maken.  

  

9 Sluiting  

Met niets meer aan de orde en iedereen dankend voor de inzet en over de respectvolle manier 
waarop we met elkaar hebben gesproken, sluit voorzitter, Roelof Veldhuis de vergadering. 
 

12 december 2023, Arie van Barneveld 


